
Alma wheelar

Alma McShane tävlar i BMX-racing.
Hon älskar att hoppa med cykeln på 
guppen.

Alma cyklar BMX-racing.
BMX-racing är att cykla fort på en bana.
Banan har massa gupp.
Guppen måste man hoppa över.
Det tycker Alma är väldigt roligt.

Alma wheelar också när hon cyklar.
Att wheela är att stå på bakhjulet.
Alma tycker det är kul
att lära sig nya tricks på cykeln.

Men ibland ramlar Alma av cykeln.
Därför förklarar Alma att
det är viktigt med skydd och hjälm.

Men att ramla stoppar inte Alma.
Hon tänker fortsätta cykla BMX-racing länge.

Tre gånger i veckan tar Alma 
McShane från Tygelsjö med sig 
cykeln till Malmö BMX racing.
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